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 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

 

Z APYT ANIE  

 

 

w sprawie doświetlenia przejścia dla pieszych. 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Z publicznie dostępnych informacji wynikało, że w 2022 roku doświetlone miało zostać 

przejście dla pieszych na ul. Bobrzańskiej przy sklepie Lidll. W związku z tym, że kończy się 

rok 2022 proszę o informację, kiedy zostanie zrealizowane zadanie oraz z jakiego powodu 

pojawiło się opóźnienie. 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 
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